
Mé dojmy z vysvědčení 

31. 1. 2022 jsme dostali vysvědčení za první pololetí. Je to předposlední 
vysvědčení na základní škole a jedno z těch rozhodujících pro naši budoucnost… 

Mé vysvědčení nebylo nejlepší (u nás ve třídě bylo osm vyznamenání), ale ani 
nebylo nejhorší. Když jsem přišel domů, tak se mě brácha ptal, jak jsem na tom 
s vysvědčením a jak jsem na tom s výběrem střední školy. Tak jsem mu řekl, že 
dobrý, a že jdu na operátora skladování. A to je asi tak všechno z mých dojmů. 

Tedy ještě jednu věc bych chtěl… Držím palce všem, co budou dělat testy na 
přijímací zkoušky… 

Janík 

 

 


